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z obrad sesji Rady Gminy w Górnie odbyĘch w dniu 28 grudnia 2010r. w lokalu
Unędu Gminy w Górnie.

Sesję rozpoczęto o godz.9.00 zakończono o godz.13.30.
Lista obecności radnych na sesji w zńączeniu do protokołu.
W sesji ponadto udzińwzięLi;

1. Pan Przemysław Łysak - Wójt Gminy
2. Pan Paweł Marwicki - Wicewójt Gminy
3. Pan Henryk Opaliński - Skarbnik Gminy

or az p ozostali zapr oszeni kierownicy referatów i j e dnostek organ izacy jny ch
UG i Sołtysi.

Projekt porządku obrad ssji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej wazności.
2. Przyjecie porządku obrad sesji.
3. Przyjecie protokołu zpoprzedniej sesji.
4. Podjęcie uchwał w następujących sprawach:

1/ ustalenia warunków pracy i płacy Wójta Gminy,
2l zmian w buóźecie gminy,
3/ wydatków budźetu gminy, które nie wygasająz upĘwem roku
buóżetowego,
4l uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej,
5l przyjęcia Statutu ZwiązkuGmin Gor Swiętokrzyskich,
ó/ wyboru dodatkowego delegata do Związkl Gmin Gor Swiętokrzyskich,
7 l zmiany uchwĄ Nr XXXIX|I941I} zatrlłierdzającej Gminny Program
Profi laktyki i Rozrłri ęywania Problemów Alkoholowych na 2a 10r,
8l zatvlierdzęnia planow pracy Komisji Rady Gminy.

5. Interpelacje, wolne wnioski.
6 . Odpowie dzi na interpelacje,
7. Zarrft,nięcie obrad sesji.

Przebieg obrad sesji:

Przed otwarciem sesji pan przewodniczący Rady Gminy nłlrócił uwagę radnemu
panuAndrzejowi Łakomiec by nię kamerował obrad sesji, azajĄ się bardziej
cz3Ąaniemprojektów uchwał, obrady sesji nie będąkamerowanę roryraszato uwagę
radnych, aporądek obrad jest dość obszerny.

Ad.l .Trzeciąsesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom panGrzegorz
Skiba przewodniczący Rady Gminy, który stwierdził, żE w sesji bierze udziń 15



radnych - Rada Gminy jest władana do podejmowania uchwał.

Ad.z. Do projektu porządku obrad pan wicewójt Gminy zgłoslł wniosek o wycofarue
punktu w sprawi e przyjęcia Stafutu Związkl Gmin Gor Swiętokrzyskich, poniewaz
jutro będzie posiedzenie Związkll sąpewne uwagi do niektórychzapisów, równiez
Gmina Bieliny przekłada jegoprzyjecie i proponuje,by przełozyó jego przyjęcie na
najbliższąsesję.
Pan przewodniczący zawnioskował o wprowadzeńe dodatkowych punktow do
projektu porządku obrad sesji, a mianowicie:
jako p.pkt 4 i 5 w pkcie 4 podjęcie uchwał w sprawie odwołania panaradnego
Andrzeja Łakomiec z człoŃaKomisji Gospodarki Komunalnej,Ładu i Porządku
Publicznego i podjęcie uchwały w sprawięrolnrcgo programu wspoĘracy Gminy
Górno z organizacjami pozarządovyymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3
ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia}a}3r a dzińalności pozytku publicznego na201l
rok i następne puŃty jak * projekcie porądku obrad.
Pani radna Dorota Kot zawnioskowała, by punkt podjecie uchwały w sprawie
programu wspołpracy Gminy z orgańzacjamipozarządowymi przenieść jako ostatni
w podjęciu uchwał poniewż materiaĘ atrzymaliśmy przeó chwilą nie ntamy treści,
a jest to parę stron naleĘ się z tym tematem zapoznaó.
Wlzwnioski pan przewodniczący poddał pod głosowanie Rady.
Rada Gminy w głosowaniu 11 za i 4 wstrzymujących zatwierdziła wniosek zgłoszony
przezWicewójta.
Rada Gminy w głosowaniu 12 za i 3 głosach przeciw zatitęrdziła wniosek zgłoszony
pr zez przewodn iczące go doty czący zmiany porządku obrad sesj i.
Całość porządku obrad sesji Rada przyjęła w głosowaniu 12 za i 3 wstrzymujących.

Ad.3. Protokoł zpoprzedniej sesji Rada Gminy przyjęłajednogłośnie 15 za.

Ad.4. PĄekt uchwĄ w sprawie ustalenia warunków pracy ipŁacy Wojta Gminy
Górno przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Pan Jacek Piróg sekretarz Gminy poinformował, że zgodnie zrazparządzeniem Rady
ministrow z 2009 roku zmienlĘ się zasady wynagradzania pracownikow
samorządowych, jeśli chodzi o wynagrodzenie wójta to zasadnicze jest od 4.200 do
5,900, maksymalny poziom dodatku funkcyjnego to kwota 1.900 ńi dodatek
specjalny od20 do 4}Yołączniewynagrodzenia zasadniczego i dodatku fuŃcyjnego
propozy cje wynagr odzenia Wój ta to :

płaca zasadńcza - 4.7 00 ń
dodatek funkcyjny - 1.600
dodatek specjalny - 3a% L890 zł
i dodatek za wysługę lat pracyT4% kwota 658 zł. Razem brutto - 8.848 zł
Pan radny Andrzej Łakomiec zapfiń od jakiem kwoł zaczynń poprzedni wójt,
na\eżry się zastanowić, bo jak wojt mowlł na zebraniu, że gmina jest zadłlżona,



trudno będzie ja wyprowadzió z dłagów, więc naleĘ zacząó od niZszych kwot.
Pan wicewojt Gminy nadmienił, że niejest to kwota zawyżona, jest wiele nowych
wyzwań,jest to wielka odpowiedzialność, pensja zaproponowana nie przelłacza
kwot w gminach sąsiednich, nie są to także kwoty maksymalne trzęba je przyjąć, a z
wykonywania obow iązków b ędziemy woj ta oceniać.
Pan radny Emil Machul zawnioskował,by płacazasadniczabyła4.sO0 plus dodatek
1 ,500 jak jest w Gminie Łagów, w Pierzchnicy płaca zasadnięza jest 4.400 w
Masłowie obniżono pobory o 1.300 zŁ sąto gminy równorzędne i porownujmy się z
nimi, a Rada Gminy w kńdej chwili może pobory podnieść, nie widzi żndnych
problemow by taka podwyikabyła, ale po pewnym czasia po wykazaniu się w pracy.

Panprzewodniczący stwierdził, ze poótrzymuje wniosek zreferowany przez p. Piróga
i poddaje go pod głosowanie.
Radni w głosowaniu 1l za,3 głosach przeciw i 1 wstrzymujących się przyjęli
wynagr odzenie zaproponowan e przęz Sekretarza Gminy.
Wniosek punaradnego Emila Machul upadł.
Projekt uchwały w sprawie ustalenia warunków pracy i płacy Wojta Gminy Górno
przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu t2 zaT g}osach przeciw i 1 wstrzymującym podjęła w/w
uchwałę.
Uchwała Nr IIV10/10 w zńączeniu.
Pan Wojt podziękował Radzie, podziękował także zauwagikryĘczne, manadzieję,
że wszystko będzie dobrze, a jeżeli nie to będzie obnizka.

2l Zmiany w buóżecie gminy przedstawił pan Skarbnik Gminy, który nadmienlł, że
rwiększa się dochody i wydatki bud:źetowe o kwotę 37 .4a5 zł jest to kwota większa
do wersji ktora pństwo radni otrzymali w materiałach poniewłżzwiększyła się
dotacja, jeśli chod zi o przeniesienia jest to kwota 7 66 .482 zł w następujących
dzińach. rolnictwo, transport. Administracjapubliczna, oświata i wychowanie,
obsługa długu publicznego,bezpieczęństwo publiczne, pomoc społeczna, edukacyjna

opieka wychowawcza, gospodarka komunalna, kultura i ochrona dziędzicfila
narodowego /bibliotekl i kultura ftzycznai sport.

Pan radny Władysław Kowalczyk zgłosił uwagę w zń.4b pkt.3 doĘczy budowy
domu spotkań w Leszczynach kwoty nie pokrywają się jaki jest kosź ogolny
inwestycji. Wyjaśnił sprawę pan Skarbnik ktory nadmienił, że w zń.3 są wykazane
środki naszę w 4 środki unijne.
Projekt uchwĄ w sprawie nnianw bu&żecie gminy przedstawił pan
przewodn iczący Rady Gminy.
Rada Gminy w głosowaniu 15 jednogłośnie podjęŁawlw uchwałę.

Uchwała Nr IIV11/10 w zńączeniu.

3/ Projekt uchwĄ w sprawie wydatkow bud:źetu gminy na 201a r ktore nie wygasają
z upływem roku budżetowega przedstawił pan przewodniczący Rady Gminy.
Pan Skarbnik nadmienił, że chodzi o środki na wyposużeńe w sprzęt i pomoce



dydalłyczne dla SzkĄ Podstawowej w Cedzynie kwota 141.007 złi dla SzkoĘ
Podstawowej w Woli Jachowej 45.000 ń,Wóre nie wykorzystano w roku bieĄcymi
pr zechodzą na rok przy sz}y .

Rada Gminy w głosowaniu 15 za jednogŁośnie podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr IIV12/10 w zńączeniu.

Pan przewodniczący Rady Gminy poinformował, że nasesję przybyłpan Bolesław
Wójcik ktory chciałby przedstawić swojąbardzo trudną sprawę Radnym.
Pan Bolesław Wojcik nadmienił, że zaklplł gospodarstwo rolne w Krajnie, aprzybył
z okolic Wrocławia, w które najpierw musiał zainwestowaó bo była ruina, następnie
w roku 1998 otrzymńkredyt zfandacji amerykańsko polskiej na uruchomienie
produkcji drzewnej, jednak produkcja nie wypallła. Okazało się, że ma dług wobec
gminy i naraził jąna straĘ, ale to nieprawda, wszystkie maszyny zostały sprzedane, a
pieniądze wpłynęły do gminy. Pan Królicki skierował sprawę do sądu byty dwie
sprawy karna i cywilna, karna zostńaumorzona, natomiasttoczyła się sprawa
cywilna o zapłatęponad 100 tyś zł dla gminy, wyrok juz wydany, ale on złożył
apelację do sądu najwyższego. Chciał w tej sprawie rozmawiaó zwójtem Krolickim
by spłatę razłoĘó w czasie, ale nic ztego nie wyszło. Na zebraniaęh
przedwyborczychKrólicki głosił, żewyłudził od gminy pieniądze i że sprawę
Wojcika skierował do sądu. Pan Wojcik stwierdził, że nikogo nie skrzywdziŁ, ani
gminy, ani wójta, awręczprzeciwnie, duzo noblł dla Krajna, drog1, telefońzację dla
tej miejscowości, jak to ztonlmieó,że gminama czelnośc odzyskać środki, czy taka
krzywdę wyrządzlł dla gminy.kzez sprawy stracił jedynie zdrowie i musiał sprzedać
gospodarstwo. Prosi o rozpńrzenie jego §prawy.
Panprzewodniczący Rady Gminy przedstawił Radzie pismo w tej sprawie, które
wpłynęło od Wojewody, jest to skarga na działalność Wojta. Nadmienił również, że
sprawa panaWojcika ciągnie 10 lat, musimy ustosunkowac się do tej sprawy, musi
być opiniaprawnai wrócimy do niej na następnej sesji, środki ktore otrzymałpan
Wojcik pochodziĘ zfandacji amerykańskiej, nie byĘ nawet zbutżetlpaństwa.
Takich osób jak pan Wojcik w Polsce jest dużo, a tylko u nas jest taki przypadek,
pieniądze ze sprzedńy maszyn zostńy ściągnięte dla gminy przez Komornika.
Pan Skarbnik winien tu być wojt Królicki o nieobecnych się nię mówi, a jest to
zniesławienie jego osoby.

4 l P an przewodn iczący Rady Gminy poinformował Radę, że P an radny Andrzej
Łakomiec złożyłpisemną rezygnację z człotka Komisji Gospodarki Komunalnej,
Ładu i Porządku Publicznego w dniu 21 grudnia 20Ia w rwiązku ztym zostŃ
przygotowany proJekt uchwĄ w sprawie jego odwołania.
Rada Gminy w głosowaniu l za 6 głosach przeciw i 8 wstrzymujących nie podjęła
uchwały.
Pan Skarbnik nadmienił, że zgodnie z ustawąpo miesiąclrezygnacja jest wanla.

5l Pan przewodniczący Rady Gminy poinformował Radę, że zgadnie ze Statutem



Gminy musi byó urupełniony skład Komisji Rewizyjnej o jedną osobę / komisja
rewizyjnaliczy 5 osob - radnycU i poprosił o zglaszanie kandydatów.

1, Pani radna Dorota Kot - nie wyraża zgody
2. Pan radny Emil Machul - nie vryruża zgody
3. Pan radny JanZielonka - nie wyruża zgody.

W rwiązku z powstałą sytuacj ąlzlpełnienie składu Komisji Rewizyjnejbędzie
tematem na następnej sesji stwierdził pan Przewodniczący Rady Gminy.

6l Wybór dodatkowego delegat a do Związku Gmin Gór Swiętokrzyskich - pan

wicewójt nadmienił, ze jńrojest walne zgromadzęnie Związlu i zgodnie ze Statutem
rw iązkl nasza Gmina j est reprezentowan a pr zez Wój ta i do datkowe go delre gata.

W poprzedniej kadencji delegatami byli wójt i przewodniczący Rady Gminy jako
delegat dodatkowy w rwiązku z powyższym dziś należy go wybrać.
Pan Wojt zglasza pana Grzegorza Skibę.
Pan Jan Sikora nadmienił, że w Statucie mviąz}u nie ma zapisu o kadencyjności , ale
tak było od początku , że delegatami Związka sąwojt i przewodniczący Rady Gminy
właśnie on otrąlmał zaproszenie na jutro, ale nadmi enlł, żę przewodniczący Rady
Gminy winien reptezentowaó Gminę i oddał zaproszenie dla przewodniczącego,
Rada Gminy w głosowaniu l5 za jednogłośnie podjęła uchwałę o wyborze pana
Gtzegorza Skiby - przewo dniczącego Rady Gminy na dodatkowego delegata do
Z gr omadzeńa Zw iązku Gmin Gor S więtokrzyskich.
Uchwała Nr IIV13/10 w zńączeniu.

7 l Zmiany w uchwale Nr XXXIW|94\a za§llierdĄącej Gminny program
Rozwią4nvania Problemów Alkoholowych przedstawił pan Skarbnik, ktory
nadmienił, że chodzi o zmiany w planie wydatkow chodzi o przeptowadzęńe
szkolenia dla nowych człoŃów komisji 600 ń, zakłlp nagród dla dzieci biorących
udziń w konkursie na ulotkę ,,Uzalenlienie droga donikąd" i I.220 złnaprogram
,,Postaw narodzinę".
Pan Andrzej Łakomiec zapytń kto był wcześniej w komisji.
Pan Wojt Gminy poinformował, że shJadkomisji zostń uzupełniony o proboszczaz
Bęczkowa i pana Zdzisława Szlufik zgodnie z ustawą.
Pan JanuszBędnarz npytń czy komisja pracuj e zę datmo. Odp. Członkowie mają
diety.
Projekt uchwaĘ przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 15 za jednogłośnie.

Uchwała Nr IIV14/10 w zńączeniu.

8/ Roczny program wspoĘracy Gminy Górno z organizacjami pożytku publicznego
oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia24.04.2003r o
dziŃalności pozytku publicznego i wolontariacie na20l1 rok przedstawiłapani
Joanna Skrzyniarz,któranadmieniła, że program ten uchwalany jest rok roczrie
przezRadę Gminy, w tym roku zgodnie zttstawąprogram jest ogłoszany na stronie



internetowej UG, przedmiotem wspóĘracy jest r ealizacja zadań publicznych w
zakesie zadafigminy, aw szczegolności: ochrony i promocjizdrowia, nauki, oświaty
i wychowania,wspierania i upowszechniania sportu, profilaktyki i przeciwdzińania
patologiom społecmym, wypoęzytlkl dzieci i młodzieĘ.
Projekt uchwaĘ przedstawił pan przewodniczący Rady Gminy.
Rada Gminy w głosowaniu 11 zai 4 wstrzymujących podjęła w/w uchwałę.
Uchwała Nr IIV15/10 w zńączeniu.

9lPlankontroli Komisji Rewizyjnej na 2011 rokprzedstawił pan Tadeusz Kmieć
przewodn iczący Komi sj i.
Parr pracy Komisji Rozrvoju Społeczno Gospodarczsgo i Budżetu na2011 rok
przedstawił pan Wadysław Kowalczyk przewodn iczący Komi sj i.

Pan pracy Komisji Oświaty, Kultury Sportu i TurysĘki na 20L rok przedstawił pan

Emi1 Machul przewodniczący Komisj i.
Plan pracy Komisji Rolnictwa i Spraw Socjalnych Mieszkńców Wsi na 2011 rok

- przędstawił pan Stanisław Cedro przewodniczący Komisji.
Plarr pracy Komisji Gospodarki Komunalnej,Ładu i Porządku publicznęgo na201,I
rok przedstawiła pani Marzena Jamrozek.
Rada Gminy jednogłośnie 1 5 za zatwięrdziła w/w plany.
Projekt uchwały w sprawie zatulierdzenia planow pracy Komisji Rady Gminy na
20Il rok przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 15 zapodjęła wlw uchwałę.
Uchwała Nr IIV16/10 w załączeniu.

Ad.6 i7.W interpelacjach głos zabraIi:

1 . Pan radny Andrzej Łakomiec zapfiał co z dragą do p. Boókowskiej /pętla
autobusu nr 47l tvlięrdzi, że ona dalej jest właścicielem, naleĘ tę sprawę
załabll ić, zg}asza u stawieni e przystanku MZK przy ko śc ie|e . Z $asza także
dołozenie kursów linli 47 w soboty i niedziele.
Pani BarbaraWołczykkier. Ref. Bud. Geodezji i InfrastrŃtury UG wyjaśniła
sprawę własności dziakina pętlę w Bęczkowie, sprawa istnieje od 1984r, ale
nadmieniła, że w 2010 roku wojewoda wydał decyzję o komunalizacji dziŃki,
a sąd nakazałusunąć niezgodnośó, droga i pętla sąwłasnościągminy.

2. Pani sołtys zBęczkowa Danuta Jaros zapytaławojta czy to prawda, że będzie
zabrany autobus Linii 47 do Beczkowa, bo ludzię tak mówią.

3 . Pan sołtys z Krajna Zagórze Józef Gofuch poruszył problem komunika cji z tej
miejscowości uruchomienie busa albo dołożenię kursów PKS jest tylko 5

kursów dałożenie kursu rano 5.45 i po godz. 15 z Kiec.
Pan przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że sątelefony od mieszkańców w
tej sprawie na|eży rozmawiaó zprzewoźnikiem p. Wilkoszem) bo jest problem,
a mieszkańcy musząmiec zapewniony transport.

6



4. Panradny Emil Machul zapytŃkto ma odśniezaó chodnik od cpn w Gornie w
kierunku Radlina do pierwszychposesji. Poprosił o wyjaśnienie sprawy
poniewaz był członkiem GKRPA był powiadomiony o szkoleniu w dniu
I7 .12.10, a tu przypadkiem dowi edziń się, żejest odwołany ze składu komisj i.

5. Pan sohys ze Skorzeszyc lerzy Janus zapytń dlaczego nie święci oświetlenie
ulicme, azglaszałten problemp.Kafuży ibez echa. Zapytń dlaczego zostaĘ
zabrane środki z aczyszczalni, co się znimi stało i jaki był powód ich
przesunię cia. Zglaszatakże dołożęniejednego kursu linii nr 43 w godzinach
nocnych.

6. pan Skarbnik nadmienił, zewydatki na projekty na aczyszazalnię mająbyĆ
zakończone na koniec roku ateraz zostńy przesunięte na potrzeby

wcześniej sze.PaniWołczaknadmieniła, że mamy problem z Dyrektorem
Ochrony Środowiska w sprawie proj ektu na oczy szęzalnię poniewaz na razię
brak ich decy zji dlate go tez śr odki zo stająprzesunię te na r ok przy szĘ.

7 . Pan JanZielonka wiceprzewodnilzący Rady Gminy z$asza odśniezanie drogi
p owiatow ej przez Skorze szyce poniewa ż jest bar dzo śli sko.

8. Pani sołĘs zKrajnaPierwszego Cecylia Krawczyk wnioskuje o uruchomienie

busa od Kielc przęzGórno do Krajna, ostatni kurs busa p. WilkoszazII
zmiany objechać wszystkie Krajna,prosi o rozmowę w tej sprawie z p.

Wilkoszem. Zglaszatakże ustawienie wiaty przystalkowej przy owczarni i na

Starej Wsi.
Pan Wojt - stwierdztł., że nigdy nie mowił o zabraniu autobusu linii łv 47,

poinform ował, natomiast żę w sprawie kursowania autobusu linii nr 47 było
spotkanie w ZTM, w roku 201t jeszcze nie będzie taliniawydłuzona do

Krajna. Sprawa p. Bockowskiej rownieżbędzie załatwiona.
Jeśli chodzi o skład GKRPAto wojt w drodze zarząózenia powołuje jej skład i
zgodnie z ustawą nasĘliły zmiany w jej sŁJadzie, pan Emil Machul zostń
odwołany z jej składu.
Jeśli chodzi o inne sprawy to po przęprowadzonym przetargl remont

oświetleniaulicznęgo w§ńaftrmaEKOBOKS s.a. Jeśli chodzi o PKS firma
w likwidacji i sprawy komunikacyjne muszą być rorwiązane zprzewoźnikiem
p. Wilkos zem, zlłorymjest juz po wstępnych rozmowach.

Ad.1 . Po wyczerpaniu się wszystkich punktow porządku obrad sesji pan Gtzegorz
Skiba przewodniczący Rady Gminy ńożył wszystkim uczestrrikom sesji Ęczenia
noworoczne i zamkn$ obrady trzeciej sesji Rady Gminy.

Na tym protokoł zakończono i podpisano.
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